
 

        

Protokół nr XXXIII/VII/21 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

 

Część I. 

1. Sprawy proceduralne 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:30, zakończono o godz. 19:05.     

Obrady odbyły się w trybie zdalnym (z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość, internetowa aplikacja Zoom) zgodnie z art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o 

szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 

2020 r., poz. 1842).  

Sesję otworzył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Pan Łukasz Mróz.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej powitał: Radnych, Panią Wiceburmistrz Alicję Piwowar, 

Radcę Prawnego Panią Irenę Brzozowską oraz pracowników UMiG obsługujących sesję.  

Wiceprzewodniczący poinformował, że w związku z ceremonią pogrzebową byłego 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Lądka-Zdroju Pana Lesława Błażeja jest zmuszony ogłosić 

przerwę w obradach. Wiceprzewodniczący Łukasz Mróz ogłosił przerwę w obradach sesji Rady 

Miejskiej Lądka-Zdroju do godziny 16:30. 

O godzinie 16:30 po przerwie obrady wznowiła Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-

Zdroju – Pani Małgorzata Bednarek. Przewodnicząca Rady Miejskiej powitała Radnych, 

Burmistrza Lądka-Zdroju Pana Romana Kaczmarczyka, Panią Wiceburmistrz Alicję Piwowar, 

Panią Skarbnik Wiolettę Wiśniewską, Radcę Prawnego Panią Irenę Brzozowską oraz 

pracowników UMiG obsługujących sesję. Przewodnicząca sprawdziła obecność odczytując 

kolejno nazwiska radnych. Udział w sesji potwierdziło 13 radnych, Przewodnicząca stwierdziła 

quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecni: Beata Dańkowska-

Szczygieł, Magdalena Podyma.  

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2021 rok; 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości gruntów, 

budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej; 

c) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy na czas nieoznaczony; 

d) w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki 

tej opłaty; 

e) w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i 

młodzieży zamieszkałych na terenie Gminy Lądek-Zdrój. 



 

 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

3. Informacja o zimowym utrzymaniu dróg i plan na okres letni.  

4. Sprawozdanie ze współpracy Gminy Lądek-Zdrój z organizacjami pozarządowymi. 

5. Informacja z wykonania budżetu obywatelskiego za 2020 rok.  

6. Przygotowanie Gminy Lądek-Zdrój do letniego sezonu turystycznego.  

7. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

8. Oświadczenia, wnioski radnych. 

9. Zamknięcie obrad.                                                                                   

                                                                                                                                                                                          

Poddano pod głosowanie protokół nr XXX/IV/21 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 

25 marca 2021 r. Radni głosowali imiennie, 13 głosów „za”, jednogłośnie; protokół został 

przyjęty.  

Poddano pod głosowanie protokół nr XXXI/V/21 z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Lądka-

Zdroju z dnia 9 kwietnia 2021 r. Radni głosowali imiennie, 13 głosów „za”, jednogłośnie; 

protokół został przyjęty. 

Poddano pod głosowanie protokół nr XXXII/VI/21 z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju z dnia 19 kwietnia 2021 r. Radni głosowali imiennie, 13 głosów „za”, 

jednogłośnie; protokół został przyjęty. 

Część II. 

1. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach: 

 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2021 rok 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik Wiolettę Wi-

śniewską, która po krótce omówiła czego dotyczą zmiany w budżecie po stronie dochodów i 

wydatków. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisji ds. Gospodarczych. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinformo-

wał, że Komisja jednogłośnie pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych; 

13 głosów „za”- jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXIII/228/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości gruntów, bu-

dynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Pana Burmistrza.  

Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk poinformował, że zmiana uchwały jest zwią-

zana z faktem, że kwotę zwolnień w podatku od nieruchomości trzeba rozliczyć w określonym 

terminie.  



 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. Go-

spodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych; 

13 głosów „za”- jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXIII/229/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

c) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawar-

cia umowy dzierżawy na czas nieoznaczony 

 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju wyjaśniając, że umowa dzierżawy dotyczy lokalu w 

nieruchomości położonej przy Rynku 5, w którym od lat z powodzeniem funkcjonuje sklep 

zoologiczny. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja jednogłośnie pozy-

tywnie opiniowała projekt uchwały. 

Pytanie do projektu uchwały zadał Radny Artur Dobrzyński. Radny zapytał czy taką umowę 

dzierżawy Gmina może rozwiązać.  

W odpowiedzi Pan Burmistrz poinformował, że tak, jeśli przedmiot dzierżawy będzie 

użytkowany niezgodnie z umową.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych; 

13 głosów „za”- jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXIII/230/2021, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

 

d) w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

stawki tej opłaty 

 

Głos w sprawie projektu uchwały zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju. W swojej wypowiedzi Pan 

Burmistrz omówił aktualną sytuację prawną związaną z gospodarowaniem odpadami w Gminie 

i wyjaśnił jak wyliczono proponowane w projekcie uchwały stawki opłaty za odpady komu-

nalne. Na wysokość stawek wpłynęły między innymi: zmiana ustawy wprowadzająca opłatę za 

tonaż, podwyżka opłaty środowiskowej, koszty administracyjne, koszty obsługi PSZOK-u, 

koszty obsługi odbioru gabarytów, wzrost pensji minimalnej, wzrost cen paliwa, rosnąca ilość 

śmieci. 

Burmistrz zwrócił uwagę na fakt, że Gmina jest jedynie pośrednikiem między mieszkańcami a 

firmą odbierającą odpady, nie może na tym zarabiać, a na tą chwilę Gmina bardzo dużo dopłaca 

do wydatków związanych z odbiorem odpadów. Proponowana w projekcie uchwały stawka 

zagwarantuje, że Gmina nie będzie musiała sięgać po środki przeznaczone w budżecie na inne 

cele.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinformo-

wał, że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk złożył wniosek, aby zmienić 

stawkę w projekcie uchwały na kwotę 34,00 zł od osoby.  



 

 

 

Głos w tej sprawie zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Łukasz Mróz. Radny wy-

raził opinię, że skoro na posiedzeniu Komisji ds. Gospodarczych nie przegłosowano wniosku 

aby zmienić stawkę na kwotę 32,00 zł od osoby, to teraz nie widzi sensu w głosowaniu nad 

wyższą stawką.  

 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju, który poinformował że kwota 36,00 zł jest stawką osta-

teczną i innej nie zaproponuje.  

 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym Radnego Leszka Pazdyka o zmianę 

stawki opłaty za odpady komunalne w projekcie uchwały na kwotę 34,00 zł od osoby (33,00 zł 

w przypadku posiadania kompostownika), w głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych; 

1 głos „za”,11 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujące się”. Wniosek nie został przyjęty.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych; 

11 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju nie podjęła uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty. 

e) w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i 

młodzieży zamieszkałych na terenie Gminy Lądek-Zdrój 

Głos zabrała Pani Wiceburmistrz Alicja Piwowar, która po krótce omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisji ds. Społecznych.  

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Dorota Urbańczyk, która poinfor-

mowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z autopoprawkami.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych;  

13 głosów „za”- jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXIII/231/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju Pan Roman Kaczmarczyk przedstawił Radnym Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju sprawozdanie z działalności między sesjami przesyłając materiały w formie 

pisemnej na portal.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Burmistrzowi Lądka-Zdroju.  

Burmistrz Roman Kaczmarczyk odniósł się do ceremonii pogrzebowej Pana Lesława Błażeja, 

w której uczestniczył. W kilku słowach omówił działalność Pana Lesława Błażeja i jego zasługi.  

Burmistrz Lądka-Zdroju zaproponował aby oddać hołd zmarłemu minutą ciszy.  

Radni i wszyscy uczestniczący w sesji minutą ciszy uczcili pamięć Pana Lesława Błażeja. 

 

Pytanie do sprawozdania z działalności Burmistrza między sesjami zadała Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Lądka-Zdroju, która zapytała o list intencyjny ws. współpracy z Politechniką 

Wrocławską przy badaniach wody z odwiertu.  

 



 

W odpowiedzi Burmistrz Lądka-Zdroju poinformował, że badania naukowe wody są możliwe, 

ponieważ odwiert jest odwiertem badawczym. Nie ma jednak jeszcze harmonogramu tych 

badań.  

 

 Kolejne pytanie do sprawozdania, które zadała Pani Przewodnicząca dotyczyło realizacji 

projektu budowy „Wojtusiowego Parku”.  

 

Burmistrz Lądka-Zdroju poinformował, że projekt jest już dawno gotowy. Wyjaśnił, że w 

konkursie Gmina otrzymała 100 000,00 zł, a koszt inwestycji to 300 000,00 zł, dlatego 

przedłuża się termin realizacji.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

3. Informacja o zimowym utrzymaniu dróg i plan na okres letni. 

 

Radni po zapoznaniu się z Informacją o zimowym utrzymaniu dróg i planie na okres letni nie 

mieli uwag. 

 

4. Sprawozdanie ze współpracy Gminy Lądek-Zdrój z organizacjami pozarządowymi. 

 

Radni po zapoznaniu się ze Sprawozdaniem ze współpracy Gminy Lądek-Zdrój z organizacjami 

pozarządowymi nie mieli uwag. 

 

5. Informacja z wykonania budżetu obywatelskiego za 2020 rok.  

 

Radni po zapoznaniu się z Informacją z wykonania budżetu obywatelskiego za 2020 rok nie 

mieli uwag. 

 

6. Przygotowanie Gminy Lądek-Zdrój do letniego sezonu turystycznego. 

 

Radni po zapoznaniu się z informacją nt. Przygotowania Gminy Lądek-Zdrój do letniego 

sezonu turystycznego nie mieli uwag. 

 

7. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju Pani Małgorzata Bednarek w kilku zdaniach 

przedstawiła bieżące sprawy z działalności Rady, między innymi: poinformowała o składaniu 

oświadczeń majątkowych oraz o nowym portalu dla radnych. 

Przewodnicząca omówiła również po krótce korespondencję, która wpłynęła do Biura Rady. 

 

8. Oświadczenia, wnioski radnych. 

 

O udzielenie głosu poprosił Radny Sławomir Walentynowicz.  

Radny złożył wniosek o wstrzymanie się z ogłoszeniem przetargu na budowę farmy fotowolta-

icznej. W opinii Radnego Radni otrzymali zbyt mało informacji o inwestycji. Po analizie stu-

dium wykonalności Radny ma wątpliwości co do przebiegu, rentowności i zwrotu inwestycji. 



 

 

Radny Sławomir Walentynowicz zaproponował zorganizowanie spotkania z przedstawicielami 

firmy, która opracowała studium wykonalności.   

 

W dalszej części swojej wypowiedzi Radny Sławomir Walentynowicz poruszył kwestię człon-

kostwa Gminy Lądek-Zdrój w stowarzyszeniu EHTTA. Radny zwrócił się do Pana Burmistrza, 

aby udostępnić mieszkańcom przebieg spotkań oraz inne materiały dotyczące korzyści z przy-

należenia do EHTTY.  

 

Głos zabrał Radny Łukasz Mróz, który wyraził poparcie dla wniosku Pana Walentynowicza 

dotyczącego farmy fotowoltaicznej i propozycji spotkania z udziałem ekspertów.  

 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju. W swojej wypowiedzi Pan Burmistrz odniósł się to tema-

tów poruszanych przez Radnego Sławomira Walentynowicza. Zapewnił, że może udostępnić 

materiały dotyczące członkostwa w stowarzyszeniu EHTTA, jego zdaniem korzyści z tego pły-

nące dla Lądka-Zdroju są ogromne. Co do tematu farmy fotowoltaicznej Burmistrz przypo-

mniał, że Radni otrzymali materiały w tej sprawie i poprosił o doprecyzowanie wniosku Rad-

nego Walentynowicza i zwrócenie się na piśmie o dodatkowe informacje.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zaproponowała, że wniosek w sprawie farmy fotowoltaicznej 

zostanie wystosowany w formie pisemnej do Pana Burmistrza z Biura Rady.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

9. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata 

Bednarek zakończyła obrady sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

 

 

Protokołowała:   

Emilia Pilarska 

         (-) 

 

  

 

 

   

 

 

 

 



 

 

 

 

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 29-04-2021 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 

   29 kwietnia 2021 r. 


